

## PERADUAN BELI DAN MENANG JONGGA KIMCHI 01/06/2022 – 31/08/2022

### TERMA & SYARAT PERADUAN

#### Penganjur & Tempoh Peraduan

PERADUAN BELI DAN MENANG JONGGA KIMCHI (“Peraduan”) dibuka kepada semua yang menetap di Malaysia (Warganegara dan bukan Warganegara), yang berusia 18 tahun dan ke atas pada 01/06/2022 kecuali kakitangan serta anggota keluarga terdekat KMT F&B Sdn. Bhd. (“Penganjur”), syarikat gabungan, anak syarikat, agensi pengiklanan/Perhubungan Awam dan pembekal Penganjur.

Peraduan bermula dari 00:00:00, 01/06/2022 dan berakhir pada 23:59:59, 31/08/2022 (“Tempoh Peraduan”). Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan atau menggantung Peraduan pada bila-bila masa dalam Tempoh Peraduan tanpa memberikan notis terlebih dahulu.

Untuk mengelakkan keraguan, sebarang pembatalan, penamatan atau penggantungan oleh Penganjur tidak memberi hak kepada peserta untuk membuat sebarang tuntutan atau menerima pampasan daripada Penganjur bagi apa-apa kerugian atau kerosakan yang dialami atau kos dan perbelanjaan yang ditanggung oleh peserta sama ada secara langsung dan/atau tidak langsung yang timbul daripada atau berhubung dengan pembatalan, penamatan atau penggantungan Peraduan oleh Penganjur.

#### Kriteria Kelayakan & Penghantaran Penyertaan

Setiap pembelian Jongga Kimchi 380g “twin pack” akan melayakkan anda untuk menyertai Peraduan. Dapatkan 9 (sembilan) digit kod unik abjad angka yang tercetak dalam kad yang terletak di dalam “twin pack” sebagai bukti pembelian (“BP”) untuk menghantar penyertaan anda.

Cara untuk menghantar penyertaan Peraduan: Melalui Aplikasi WhatsApp dari mana-mana nombor talian mudah alih tempatan yang berdaftar ke 017-850 6182. Setiap penyertaan yang dihantar mesti lengkap dengan kod kunci diikuti #, nama seperti dalam MyKad atau Pasport diikuti #, nombor MyKad atau Pasport diikuti # dan BP kod unik 9 digit secara berterusan. Contoh: Taip: AHMAD KHALID#850101108445#JKM8F8P8Y dan WhatsApp ke 017-850 6182.

Setiap penyertaan yang dihantar mesti lengkap dengan butir-butir peribadi dan kod unik BP yang dikehendaki. Setiap peserta berhak/layak untuk menghantar lebih daripada 1 (satu) penyertaan tetapi setiap penyertaan mesti disertakan dengan 1 (satu) kod unik BP. Setiap kod unik BP hanya boleh digunakan sekali. Penyertaan seterusnya yang diterima dengan kod unik BP yang sama akan dibatalkan dan hanya penyertaan pertama yang dihantar layak diterima.

Semua penyertaan yang diterima tertakluk kepada pengesahan Penganjur. Penganjur berhak secara mutlak untuk membatalkan secara automatik penyertaan yang tidak lengkap dan/atau penyertaan dengan ulangan kod unik BP dan/atau penyertaan yang lewat diterima (iaitu penyertaan yang diterima selepas 23:59:59, 31/08/2022).

Bagi Penyertaan yang diterima menerusi WhatsApp, Pihak Penganjur berhak untuk meminta BP asal dan dokumen pengenalan untuk pengesahan dan penebusan hadiah. Kegagalan mengemukakan mana-mana terma dan/atau dokumen yang terdahulu akan mengakibatkan kehilangan kelayakan dan pembatalan hadiah.

Penganjur, atas budi bicara mutlakny, berhak untuk menolak, membatalkan atau menyingkirkan penyertaan tanpa perlu memberikan sebarang notis kepada mana mana pihak. Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan mereka sekiranya Peserta tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan.

#### Proses Pemilihan Pemenang

Penganjur akan mengumpul semua penyertaan diterima melalui Whatsapp.

Pemenang akan dipilih secara rawak melalui sistem kami.

Nama pemenang akan diumumkan di FACEBOOK – JONGGA MY dan laman web KMT di [www.kmt.com.my](http://www.kmt.com.my).

Semua penyertaan akan diproses dalam masa dua minggu selepas promosi ini tamat.

#### Hadiah

<b>HADIAH</b>	<b>PRODUK</b>	<b>JUMLAH UNIT</b>
HADIAH UTAMA	Samsung Galaxy Tab S8 Wi-Fi (Nilai per unit: RM 3,299)	1
HADIAH PERTAMA	LG Air Purifier (Nilai per unit: RM 3,200)	3
HADIAH KEDUA	LG Robot Vacuum (Nilai per unit: RM 1,588)	5
HADIAH KETIGA	Samsung Galaxy Buds Pro (Nilai per unit: RM 799)	8
HADIAH BONUS	TOUCH N GO Kredit RM100	15
HADIAH BONUS	TOUCH N GO Kredit RM50	30

#### Penebusan Hadiah

Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab sekiranya Finalis terpilih tidak dapat dihubungi atas apa jua sebab.

Semua hadiah akan dihantar kepada pemenang dalam tempoh 6 - 8 minggu selepas pemenang diumumkan ke alamat yang diberikan oleh pemenang. Penganjur berhak untuk melanjutkan tempoh masa yang dinyatakan di bawah fasal ini diatas sebab-sebab yang di luar kawalan Penganjur.

Pemenang mesti mematuhi terma & syarat pihak yang mengatur dan/atau menyediakan hadiah. Penganjur berhak untuk menarik balik Hadiah mereka sekiranya Pemenang tidak mematuhi Terma & Syarat Peraduan dan Terma dan Syarat Hadiah.

#### Liabiliti & Tanggungjawab

Gambar Hadiah yang ditunjukkan pada bahan promosi Peraduan adalah untuk tujuan gambaran sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza. Hadiah tidak boleh dipindah milik. Nilai hadiah adalah betul pada masa pencetakan.

Pemenang dan/atau warisnya hendaklah bertanggungjawab dan menanggung liabiliti sepenuhnya jika berlaku sebarang liabiliti, kejadian yang tidak diingini, kecederaan, kerosakan, tuntutan atau

kemalangan [termasuk kehilangan nyawa] akibat mengambil bahagian dalam Peraduan, menuntut dan/atau menggunakan Hadiah dan bersetuju untuk melepaskan dan tidak mempertanggungjawabkan Penganjur daripada sebarang liabiliti.

Semua kos pengangkutan, penginapan, kos peribadi dan/atau sebarang kos lain, yuran dan/atau perbelanjaan yang berkaitan untuk menyertai Peraduan dan menuntut Hadiah adalah tanggungjawab pemenang sepenuhnya.

#### Notis di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi 2010

Notis bertulis (“Notis”) ini bertujuan untuk memaklumkan anda bahawa data peribadi anda diproses oleh atau bagi pihak KMT F&B Sdn Bhd (“KMT” atau “kami”). Tambahan lagi, dengan mengemukakan borang Peraduan ini, anda dengan ini mengizinkan pemprosesan data peribadi anda oleh KMT dengan cara yang dinyatakan dalam Notis ini. Kami akan memproses data peribadi yang telah anda berikan kepada kami seperti nama, nombor kad pengenalan peribadi, nombor hubungan, alamat dan maklumat lain yang kami hendak dari anda dalam borang Peraduan ini. KMT akan memproses data peribadi anda, termasuk sebarang maklumat tambahan yang mungkin anda berikan kepada KMT, untuk tujuan mengendalikannya peraduan dan menghubungi anda (jika perlu).

Data peribadi yang anda berikan kepada kami boleh didedahkan kepada penyedia perkhidmatan kami hanya untuk tujuan yang disebutkan di atas. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa data peribadi yang anda berikan kepada kami adalah tepat, lengkap dan tidak mengelirukan dan bahawa data peribadi tersebut dikemas kini.

Sekiranya terdapat ketidakseragaman antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai berbanding versi Bahasa Malaysia.

#### Hak Penganjur

Penganjur berhak untuk menukar, membatalkan, menamatkan dan/atau menggantung Hadiah, tanpa perlu memberikan notis terlebih dahulu. Penganjur berhak atas budi bicara mutlak untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan barangan lain yang sama nilainya, pada bila-bila masa, tanpa memberikan sebarang notis terlebih dahulu. Semua Hadiah dituntut dalam keadaan “sedia ada” dan tidak boleh ditukarkan dengan kredit atau barangan lain atau baucar sama ada secara sebahagiannya atau sepenuhnya.

Keputusan Penganjur dalam semua perkara berkaitan Peraduan adalah mutakhir, muktamad dan mengikat. Tiada surat-menyurat akan dilayan.

Penyertaan dalam Peraduan ini dan penerimaan sebarang hadiah menandakan kebenaran yang tidak boleh dibatalkan (melainkan dimaklumkan sebaliknya oleh Peserta) kepada Penganjur untuk menggunakan nama dan gambar Peserta untuk tujuan publisiti dan pengiklanan tanpa sebarang pampasan mahupun perlu memberikan notis kepada peserta terlebih dahulu.

Penganjur tidak bertanggungjawab sekiranya hadiah hilang, rosak, cacat atau dicuri semasa dan selepas kutipan hadiah. Semua Peserta bersetuju secara tidak bersyarat untuk menanggung liabiliti penuh dan bertanggungjawab sepenuhnya setakat dibenarkan undang-undang sekiranya berlaku sebarang kerugian, kejadian tidak diingini, kecederaan, ganti rugi, tuntutan, atau kemalangan

(termasuk kehilangan nyawa) yang dialami akibat daripada penyertaan mereka dalam Peraduan ini, penebusan dan atau penggunaan Hadiah.

Penganjur sama sekali tidak akan bertanggungjawab terhadap apa juga kesilapan percetakan yang tertera pada POP yang diedarkan di pasaran.

Dengan menyertai Peraduan ini, peserta dianggap telah membaca, memahami dan bersetuju untuk terikat dengan Terma & Syarat ini dan menerima bahawa semua keputusan yang dibuat oleh Penganjur adalah muktamad dan mengikat. Penganjur berhak untuk menukar, meminda, menambah atau menggugurkan mana-mana Terma & Syarat ini pada bila-bila masa tanpa memberi notis kepada peserta dan peserta hendaklah terikat kepada perubahan sedemikian.

Terma & Syarat ini disediakan dalam beberapa bahasa. Sekiranya terdapat percanggahan antara semua versi yang disediakan, versi Bahasa Inggeris Terma dan Syarat Peraduan yang boleh didapati di [www.kmt.com.my](http://www.kmt.com.my) akan diguna pakai.

Penganjur berhak untuk mengubah atau mengganti mana-mana Terma dan Syarat ini dari semasa ke semasa jika ianya diperlukan. Sekiranya ada kekaburan dalam salah satu ketentuan, Penganjur berhak untuk menafsirkan dan mempertimbangkan kepentingan semua Peserta yang terlibat. Segala kemas kini mengenai Terma dan Syarat akan diberitahu di laman web Penganjur rasmi, dan menjadi tanggungjawab semua Peserta untuk terus mengikuti berita rasmi dari pihak Penganjur.

JONGGA KIMCHI SPEND AND WIN CONTEST 01/06/2022 – 31/08/2022

CONTEST RULES & REGULATIONS

#### The Organiser & Contest Period

The JONGGA KIMCHI SPEND AND WIN CONTEST (“Contest”) is open to all who is currently residing in Malaysia (Malaysians and non-Malaysians), aged 18 and above as of 01/06/2022 except employees and immediate family members of KMT F&B Sdn. Bhd. (“Organiser”), the Organiser’s affiliates, subsidiaries, advertising/PR agencies and suppliers.

The Contest starts from 00:00:00, 01/06/2022 and ends on 23:59:59, 31/08/2022 (“Contest Period”). The Organiser reserves the right to change, cancel, terminate or suspend the Contest at any time during the Contest Period without prior notice.

For the avoidance of doubt, cancellation, termination or suspension by the Organiser shall not entitle the Participants to any claim or compensation against the Organiser for any loss or damage suffered or costs and expenses incurred by the Participant either directly and/or indirectly arising from or in connection with the cancellation, termination or suspension of the Contest by the Organiser.

#### Qualifying Criteria & Submission of Entry

Every purchase of Jongga Kimchi 380g twin pack will entitle you to enter the Contest. Obtain the 9 (nine) digit alpha-numeric unique code printed on the card inside the twin pack as the proof of purchase (“POP”) to submit your entry.

Method to submit Contest entry: Via WhatsApp Application from any locally registered mobile number to 017-850 6182. Each entry submitted must be complete with the key code followed by #, Name as per MyKad / passport followed by #, MyKad / passport number followed by # and 9 digit POP unique code number continuously. For example: Type: AHMAD KHALID#850101108445#JKM8F8P8Y and WhatsApp to 017-850 6182.

Each entry submitted must be complete with the required personal details and POP unique code. Each Participant is entitled/eligible to submit more than 1 (one) entry but each entry must be accompanied with 1 (one) POP unique code. Each POP unique code can only be used once. Subsequent entries received with the same POP unique code will be disqualified and only the first entry submitted will be qualified.

All entries received are subject to the Organiser's verification. The Organiser reserves the absolute right to automatically disqualify incomplete entries and/or entries received with duplicated POP unique codes and/or late entries (i.e: entries received after 23:59:59, 31/08/2022).

For Entries received via WhatsApp, the Organiser shall reserve the right to request for evidence of the original POP and the identification documents for verification and prize redemption. Failure to produce any of the foregoing terms and/or documents will result in disqualification and prize forfeiture.

The Organiser in its absolute discretion reserves the right to reject, disqualify, or forfeit any entries without the need to provide any prior notice to any party. The Organiser reserves the right to forfeit their participation in the event that the Participant(s) do not comply with the Contest Rules & Regulations.

#### Winner Picking Process

Organiser will collect all the entries received through Whatsapp.

Winners will be randomly pick by our picking system.

The winners name list will be announced through our FACEBOOK page – JONGGA MY and KMT website at [www.kmt.com.my](http://www.kmt.com.my).

All the entries will be processed within 2 weeks' time once the promotion ends.

#### Prizes

<b>PRIZES</b>	<b>PRODUCT</b>	<b>TOTAL UNITS</b>
GRAND PRIZE	Samsung Galaxy Tab S8 Wi-Fi (Value per unit: RM 3,299)	1
FIRST PRIZE	LG Air Purifier (Value per unit: RM 3,200)	3
SECOND PRIZE	LG Robot Vacuum (Value per unit: RM 1,588)	5
THIRD PRIZE	Samsung Galaxy Buds Pro (Value per unit: RM 799)	8
BONUS PRIZE	TOUCH N GO Credit RM100	15
BONUS PRIZE	TOUCH N GO Credit RM50	30

### Prizes Redemption

The Organiser will not be held liable in the event the selected Finalists cannot be contacted for whatever reasons.

All prizes will be delivered to the winners within 6 – 8 weeks after winners' announcement to the address provided by the winners. The Organiser reserves the rights to extend the timelines stated under this clause owing to reasons beyond the control of the Organiser.

All Winners must abide by the terms & conditions of the party(ies) arranging and/or providing for the prizes. The Organiser reserves the right to forfeit their Prizes in the event that the Winner(s) do not comply with the Contest Rules & Regulations and Prizes Terms & Conditions.

### Liability & Responsibility

The picture of the prizes shown on the Contest materials is for illustration purposes only. Actual prizes may vary. The prizes are non-transferable. Prizes values are correct at the time of printing.

Winners and/or their heirs shall assume full liability and responsibility in case of any liability, mishap, injury, damage, claim or accidents (including death) resulting from their participation in the Contest, redemption and/or utilisation of the prizes and agree to release and hold the Organiser free and harmless of any liability.

All transportation, accommodation, personal costs and/or any other costs, fees and/or related expenses that are incurred to participate in the Contest and to redeem the prize is the sole responsibility of the winners.

### Notice Under the Personal Data Protection Act 2010

This written notice ("Notice") serves to inform you that your personal data is being processed by or on behalf of KMT F&B Sdn Bhd ("KMT" or "we" or "us"). Further, by submitting this Contest form, you hereby consent to the processing of your personal data by KMT in the manner as specified in this Notice. We shall be processing the personal data that you have provided us with such as your name, national identity card number, contact number, address and any other information that we have requested from you in this Contest form. KMT will be processing your personal data, including any additional information you may subsequently provide KMT, for the purposes of conducting this contest and contacting you (if necessary).

The personal data that you provide us may be disclosed to our service providers only for the aforementioned purposes. You are responsible for ensuring that the personal data you provide us is accurate, complete and not misleading and that such personal data is kept up to date.

In the event of any inconsistencies between the English version and the Bahasa Malaysia version of this Notice, the English version shall prevail over the Bahasa Malaysia version.

### Rights of the Organiser

The Organiser reserves the right to change, cancel, terminate and/or suspend the prizes, without the need to provide any prior notice. The Organiser shall reserve the right at its absolute discretion to substitute any of the prizes with that of similar value, at any time without prior notice. All prizes are redeemed on an "as is" basis and are not exchangeable for credit, other items or voucher in part or in full.

The Organiser's decision on all matters relating to the Contest is final, conclusive, and binding. No correspondence will be entertained.

Participation in the Contest and acceptance of any prize(s) constitutes an irrevocable permission (unless otherwise notified by the Participants) for the Organiser to use the Participants' names and photographs for purposes of publicity and advertisement without any compensation or need for prior notification to the Participants.

The Organiser shall not be liable in the event the prize(s) are lost, spoilt, damaged or stolen during or after collection of the prize(s). All Participants unconditionally agree to assume full liability and responsibility to the extent permitted by law in the event of any loss, mishap, injury, damage, claim, or accidents (including death) suffered as a result arising from their participation in this Contest, redemption and or use of the prize(s).

The Organiser will not be held responsible for whatsoever printing errors appearing on the POP distributed in the market.

By participating in the Contest, Participants are taken to have read, understood and agreed to be bound by these Contest Rules & Regulations, and accept that all decisions by the Organiser are final and binding. The Organiser reserves the right to change, amend, add or delete any of the Contest Rules & Regulations at any time without prior notice to the Participants and the Participants agree to be bound by such changes.

The Contest Rules & Regulations are prepared in several languages. In the event of inconsistencies between all available versions, the English version of the Contest Rules & Regulations on the website [www.kmt.com.my](http://www.kmt.com.my) shall prevail.

The Organiser reserves the right to modify or substitute any of these Terms and Conditions from time to time as it deems fit. If there is ambiguity in any of the provisions, the Organiser shall be the authority to interpret and in doing so, the Organiser will take into account the interests of all the affected Participants. Any updates on the Terms and Conditions will be notified on the official Organiser's website, and it is the responsibility of all Participants to keep abreast with any changes.